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Dne 17. listopadu pořádá

OBEC POŘÍČANY

OBECNÍ BÁL
pátek od 19.00, sál hostince U Hroudů

doprovodný program, bohatá tombola, dobrá zábava
k poslechu a tanci zahraje

J.B.Band

Společenský oděv                                   Vstupné  100,-

Rezervace na tel.: 321 695 351, bál je nekuřácký

Milí čtenáři Posla,
máme za sebou volby do Poslanecké 
sněmovny,  a jakým směrem se bude 
ubírat naše země, ukáží následující 
týdny.  Co je nového a co nás čeká         
v  nejbližší době na domácí půdě, si 
přečtěte uvnitř tohoto čísla. 
Do konce roku by měly být dotaženy ty 
největší letošní projekty  - rekonstrukce 
ulice Pod Oborou, výměna veřejného 
osvětlení nebo projekt protipovodňových 
opatření.  V  průběhu listopadu budeme 
také připravovat rozpočet na rok 2018. 
Připomínám, že i vy máte možnost přijít 
se svými návrhy, co by se mělo                
v  Poříčanech udělat - například kde je 
nutné opravit chodník, kde vám chybí  
koš nebo lavička. Třeba jako jedna 
maminka, která mi nedávno navrhla, že 
by bylo fajn vybudovat plácek pro starší 
děti (10+), které teď na kolech, 
skateboardech a jiných „vozítkách“ své 
triky trénují maximálně na obrubnících 
chodníků a na silnicích, což je 
nebezpečné.  Takže pište, volejte – ať 
víme, co vám chybí, a zastupitelstvo 
může o vašich návrzích diskutovat.  
Těším se, že se uvidíme na Obecním 
bále, který bude už 17. listopadu. A když 
ne tam, tak třeba 2. prosince na zahájení 
adventu. Svařáku bude letos dostatek, to 
slibuji :-).
Přeji vám hezké podzimní dny,

                                         Hanka Teršová
                                              starostka

Rekonstrukce ulice Pod Oborou
Stavba Pod Oborou pokračuje, i když ne tak rychle, jak bychom si 
přáli. Největší zdržení si vyžádala rekonstrukce dešťové kanalizace. 
Z  důvodu velkého množství přípojek – plynových, vodovodních          
i kanalizačních - se musela velká část výkopových prací provádět 
ručně a některé přípojky bylo nutné přeložit mimo trasu dešťové 
stoky.  Ani poté se stavba nerozeběhla dle očekávání, protože bylo  
nutné minimalizovat negativní dopady na sousední stavby, jejichž 
základy jsou často velmi mělké. Také bylo třeba dořešit výškové 
poměry, zejména v  první části ulice od křižovatky s ulicí Spojovací, 
kde je převýšení mezi oběma stranami ulice bezmála 1,5 m. Rozdíly 
ve výškách jsou tak enormní, že doslova bojujeme o každý centimetr, 
aby na jedné straně mohli lidé vjíždět do dvora a na té druhé nebyl 
chodník v úrovni oken. Je to složité hledání možného kompromisu.  
Z nejhoršího jsme však už snad venku a v ulici se jede „na plné 
obrátky“.
Nad rámec projektu musela proběhnout sanace podloží kamenivem    
a geotextílií, protože zátěžové zkoušky ukázaly, že podklad, zejména 
nad splaškovou kanalizací, je de facto nezhutněný a pro pokládku 
dalších vrstev nevyhovující. V příštím týdnu by měly začít práce     
na pokládce zámkové dlažby v  chodnících a vjezdech, a v  polovině 
listopadu bude položen asfaltový povrch. Termín dokončení je 
stanoven na 30. listopadu. Tak si přejme příznivé počasí, ať si už 
mohou obyvatelé ulice Pod Oborou konečně oddechnout.
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Informace obecního úřadu

Svoz bioodpadu
Svoz bioodpadu bude i letos 
probíhat do poloviny listopadu. 
Poslední pondělí, kdy se bude 
svážet, je 13. listopadu! V  zimním 
období bude možné objednat si 
odvoz bioodpadu nebo dřevní 
hmoty (např. z  prořezávek stromů) 
dle aktuálního ceníku. O případných 
změnách vás budeme informovat 
prostřednictvím rozhlasu, úřední 
desky a webových stránek obce.

Firma AZ-Elektrostav provádí          
v obci výměnu svítidel v rámci 
projektu „KOMPLEXNÍ OPATŘENÍ 
KE SNÍŽENÍ ENERGETICKÉ 
NÁROČNOSTI OSVĚTLOVACÍ 
SOUSTAVY OBCE POŘÍČANY“, 
financovaném z  programu EFEKT 
Ministerstva průmyslu a obchodu,   
o kterém jsme vás informovali už   
v minulém vydání. Předpokládaný 
termín dokončení je 31. října. Nová 
LED svítidla budou mít jednotnou 
barvu světla (tzv. „denní bílá“),       
a jejich konstrukce, kdy světelný 
tok směřuje dolů, nikoli do stran, na 
fasády domů či do oken nebo 
dokonce vzhůru k  obloze, 
minimalizuje negativní dopady na 
okolí – to abychom nesvítili „pánu 
bohu do oken“. Podle dostupných 
odborných studií totiž veřejné 
osvětlení představuje největší zdroj 
světelného znečištění  - tzv. 
světelného smogu, který má            
v  důsledku negativní dopady na 
přírodu i lidské zdraví. O omezení 
svícení proto jednáme i se Správou 

železniční dopravní cesty, jejichž 
osvětlení železničního koridoru je 
velmi intenzivní a rušivé, a stěžuje 
si na něj nejen řada z  vás, ale může 
působit negativně i na dopravní 
provoz v  ul. Českobrodská.
Pozitivní ohlasy na nové osvětlení 
nás těší a děkujeme za ně.                
A děkujeme i za ty negativní – je 
pro nás důležité vědět, jestli někde 
světlo nesvítí, jak má, nebo je třeba 
špatně nasměrované. Na vině 
mohou být křivé stožáry či konzole, 
na kterých jsou světla připevněna, 
nebo může mít světlo špatný úhel 
nastavení, který bude třeba upravit. 
Po dokončení výměny celou obec 
projdeme a tyto nedostatky 
odstraníme. Pokud tedy máte          
k  nově instalovaným svítidlům 
jakékoli připomínky - že svítí moc, 
nebo málo, že vám svítí do oken, 
nebo jinam, než by měla, že vás 
oslňují, když jedete autem,       
apod. - dejte nám prosím vědět,      
ať to můžeme individuálním 
nastavením doladit. 

Rekonstrukce veřejného osvětlení

Nabídka – brigáda
Hledáme zájemce pro obsazení volných míst ve volební komisi pro 
prezidentské volby v lednu 2018. 
Termín: 1. kolo  12. – 13. ledna 2018, 2. kolo  26. – 27. ledna 2018.

Hledáme zájemce o zimní údržbu (úklid sněhu z  chodníků) pro období 
listopad 2017 – březen 2018
V případě zájmu nás kontaktujte na tel. č. 775 763 800 nebo 321 695 351.

Aktualizace – hospodářský dvůr a velkoobjemový kontejner
- sobota 28. října – kontejner není!
Nejbližší termíny: 11. a 25. listopadu, 9. prosince a 6. ledna 2018
Dvůr je otevřen v  uvedené soboty od 9 do 11 hodin. Mimo tyto termíny je 
dvůr pro přijímání odpadu uzavřen a je třeba se domluvit individuálně         
s  obsluhou dvora p. Čabartem (tel. 775  763  803), popřípadě                      
s místostarostou p. Kadeřábkem (tel. 603 335 950).

Ztráty a nálezy
Čas od času nám na obecní úřad někdo přinese nalezené klíče, telefon, aj. 
Aktuálně máme hned několik nálezů – staršího i novějšího data.
Třeba dívčí bavlněný svetřík lososové barvy vel. 128, který jsme už na jaře 
našli u podchodu v ulici Českobrodská, a o který se doposud nikdo 
nepřihlásil. Nebo dvoje klíče, z toho jedny pravděpodobně  od auta. 
Dále upozorňujeme, že 17.10. byly nalezeny klíče před obchodem potravin 
paní Susové v ul. Hořanská (k vyzvednutí v  obchodě).

Ukončení provozu automatu na vodu
Často se ptáte, kam se poděl automat na vodu, který byl umístěn                    
u sokolovny. Společnost EKO-VODA stojan v Poříčanech nebyla ochotná 
dále provozovat, a to z důvodu nízké výtoče v naší obci.

Ceník služeb

provoz multicar

odvoz, dovoz materiálu v katastru obce                       150,-

odvoz, dovoz materiálu mimo katastr obce                  200,- do 5km 

odvoz, dovoz materiálu mimo katastr obce nad 5km   20,- za km

přistavení multicar / IVECO                                         50,-

přistavení multicar /IVECO
+ nakládka obecním pracovníkem                                100,-

1 hodina práce obecního pracovníka                            200,- 

OBEC POŘÍČANY
Lipová 235
289 14 Poříčany
tel.: 321 695 351
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Ukončení soudního sporu
4. října 2017 byla u Okresního soudu v  Kolíně uzavřena 
dohoda o smíru ve věci žaloby bývalé ředitelky 
poříčanské školy Mgr. Květy Suchánkové, Ph.D.            
o neplatnost odvolání z funkce ředitelky, ke kterému 
došlo v r. 2014 na základě návrhu školské rady.              
Po několika jednáních u Okresního soudu uzavřely 
všechny zúčastněné strany společné smírné řešení,          
a to formou uveřejnění omluvy.

  Omluva za odvolání z funkce ředitelky ZŠ a MŠ Poříčany

Obec Poříčany a Základní škola T.G. Masaryka a Mateřská 
škola Poříčany se omlouvají paní Mgr. Květě Suchánkové, 
Ph.D. za to, že byla odvolána z funkce ředitelky Základní školy 
T.G.Masaryka a Mateřské školy Poříčany, okres Kolín, bez 
vážných důvodů, a za následky, které jí tím byly způsobeny     
v osobním i profesním životě.  

      Mgr. Hana Teršová                    Ing. Václav Pěnkava
         starostka obce                ředitel ZŠ a MŠ Poříčany

Posezení s  hudbou a tancem
V  neděli 1. října se konalo 
letošní podzimní posezení  v  
sále hostince U Hroudů. Sice 
jsme se potkali v komornějším 
počtu než  jindy, dobrá nálada, 
hudba a tanec však nechyběly 
ani tentokrát.
Budeme moc rádi, pokud tato 

odpoledne, které 2 - 3x ročně pořádáme, nebudou 
pouze „posezením pro seniory“, ale budou pro všechny, 
kdo se chtějí potkat s přáteli u kávy či skleničky vína, 
popovídat si a zatančit. Tak se nebojte přijít!  

Babí léto na Sychrově
Ani letošní říjen se neobešel bez výletu pro seniory. 
Cílem naší cesty byl tentokrát zámek Sychrov               
a výrobna tradičních skleněných vánočních ozdob        
v Jičíně, firma HAN. 
Přestože ráno při odjezdu byla v Poříčanech mlha, „že 
by se dala krájet“, když jsme najížděli na dálnici           
u Benátek nad Jizerou, o slovo se již hlásilo sluníčko. 
První zastávkou našeho výletu byl Sychrov, kde jsme 
měli objednanou prohlídku zámku a přilehlého parku. 
Interiéry zámku jsou úchvatné, zdobené krásnými 
řezbářskými prvky a citlivě zrestaurovanými malbami. 
Zámecký park je velmi rozlehlý a bohužel jsme neměli 
čas projít si ho celý – to by ostatně vydalo                   
na samostatný celodenní výlet. I tak jsme viděli krásné 
exempláře staletých stromů v  podzimním zbarvení.
Ze Sychrova jsme se přesunuli na předměstí Jičína, kde 
sídlí výrobna tradičních ručně vyráběných skleněných 
vánočních ozdob. Tam nás čekala exkurze do výroby- 
Viděli jsme práci sklářů i neuvěřitelně šikovné ruce 
malířek ozdob. Zdobení ozdoby jsme si ostatně mohli 
sami vyzkoušet a výrobky si s  sebou odvézt.                
A neodvezli jsme si pouze naše vlastní ozdoby. 
Prohlídku jsme totiž zakončili v podnikové prodejně, 
kde mají vánoce po celý rok. Ze stovek ozdob různých 
barev, tvarů a dekorů bylo velmi těžké si vybrat, ale 
snad nikdo neodjel s  prázdnou.

Na srpnovém zasedání zastupitelstvo obce schválilo 
kupní smlouvu na areál bývalé Dřevony. Jedná se         
o nemovitosti a pozemky v  centru obce o výměře 
bezmála 1 ha, které chce obec využít pro občanskou 
vybavenost. V  nejbližší době budou zahájeny práce na 
studii, která prověří možnosti umístění staveb a využití 
stávajících objektů. Ještě před zimou budou v  areálu 
provedeny základní práce na vyčištění vstupního 
prostranství  a údržbě objektu (zajištění proti zatékání, 
oprava oplocení, apod.).
V  souvislosti s  Dřevonou bychom rádi apelovali na 

rodiče, aby upozornili své děti, že nemají na pozemky vstupovat. Areál je dlouhodobě opuštěný a nevyužívaný,   
a oficiální předání obci ještě neproběhlo. 
Lze sice pochopit, že děti v honbě za dobrodružstvím chtějí prozkoumat všechno neznámé, ale je tu velké riziko 
úrazů, protože se jedná o bývalý průmyslový provoz a sklad. Pokud tedy doma najdete plynovou masku - třeba 
pod postelí vaší ratolesti -  a nemáte zrovna strýčka u protichemické jednotky :-), vězte, že pravděpodobně 
pochází z areálu Dřevony. Takto „nabyté“ věci lze vrátit do hospodářského dvora. Děkujeme!

Dřevona je naše!

Dušičková pobožnost
V sobotu 4. listopadu, v 15.30 se bude na poříčanském 
hřbitově konat dušičková pobožnost. Všichni jste 
srdečně zváni
Více na: www.farnostbrod.cz



4 POŘÍČANSKÝ POSEL 3/2017

Co nás čeká...
O připravovaných projektech (zateplení ZŠ, sociální 
byty, dopravně – bezpečnostní projekty), jsme vás 
informovali minule. Projekty, kde to bude možné, 
chceme financovat z  dotací v  rámci národních, 
krajských i EU fondů. Mimo jiné budeme usilovat        
o dotaci Ministerstva pro místní rozvoj pro r. 2018 na 
opravu místní komunikace v  ul. Větrná. 

Bezdrátový rozhlas
Do konce roku – alespoň takový je příslib realizační 
firmy - by měla proběhnout výměna místního rozhlasu. 
Realizace oproti původnímu plánu nabrala zdržení, 
protože město Český Brod, které celý projekt zaštiťuje, 
čekalo se zahájením prací na vydání rozhodnutí            
o poskytnutí dotace OPŽP. Stávající drátový rozhlas 
bude nahrazen digitálním bezdrátovým rozhlasem, 
hlášení budou přenášena ve vyšší kvalitě a digitální 
ústředna umožní zavést v  hlášení systém – např. že se 
bude hlásit v  určitou danou hodinu nebo o víkendech.
Nefunkční hlásiče stávajícího rozhlasu proto již 
nevyměňujeme, je prováděna pouze běžná údržba tam, 
kde to je možné. Prosíme vás tedy o trpělivost, než 
bude nový rozhlas nainstalován. 

Rekonstrukce nádraží
V plném proudu je i rekonstrukce nástupišť na 
poříčanském nádraží, kterou financuje Správa 
železniční dopravní cesty. V  rámci této stavby dojde     
k  přestavbě nástupišť, zřízení bezbariérových přístupů, 
prodloužení podchodu na severní stranu kolejiště           
a k výstavbě chodníku pro pěší k ul. Českobrodská. 
Harmonogram stavebních prací počítá s  dokončením    
v  červnu příštího roku, kdy bude zřízen i navazující 
přechod pro chodce u  čerpací stanice. Na volném 
prostranství mezi tratí a silnicí II/330 (Českobrodská) 
se SŽDC jednáme o záměru vybudování parkoviště       
a autobusové zastávky, který vychází ze studie 
poříčanského nádraží zpracované v  r. 2010.

Protipovodňová opatření
Do finiše jde projekt protipovodňových opatření.        
Ve středu 18. října proběhlo v  sále hostince U Hroudů 
jednání s  vlastníky pozemků. Navrhovaná opatření 
kombinují několik prvků – protipovodňové zídky         
a hráze podél zastavěného území, rekonstrukci obou 
mostů – v  ul. Sportovní i Hořanské, přečerpávací 
šachty na ústí dešťové kanalizace do Šembery, aj.    
Míra ochrany je navržena na 50-letou vodu s  15 cm 
rezervou (pro srovnání úroveň hladiny při povodni       
v r. 2013 dosáhla cca 10-leté vody).
Jakmile dojde k  dohodě s vlastníky, bude zahájeno 
územní řízení a po vydání územního rozhodnutí 
budeme o dalších krocích a možnostech financování 
jednat s  povodím Labe.  Příprava projektu byla            
v r. 2016 podpořena dotací Středočeského kraje ve výši 
400.000 Kč. Prezentaci zpracovatele projektu k návrhu 
protipovodňových opatření, jsme  umístili na webových 
stránkách obce v  sekci NOVINKY.

Veřejná  a uliční prostranství – jak to máte vy?
Už delší dobu jsme se nevěnovali tématu veřejných 
prostranství. A protože jsme se v  poslední době setkali 
hned s několika problémy v  tomto směru, chceme 
zrekapitulovat základní pravidla.
Skládky - častým nešvarem, o kterém jsme již               
v minulosti psali, je hromada stavebních materiálů 
vystrčená před plot, kde tak nějak „zaroste“ – majitele 
nemovitosti netrápí, protože on má na dvoře pořádek,   
a o ulici ať se starají jiní... Tato zákoutí bychom chtěli 
ve vsi eliminovat. 
Proto vyzýváme všechny, kterých se to týká,                 
o odklizení veškerých zbytků stavebních materiálů 
(písek, zámková dlažba, dřevo), nepojízdných vozidel, 
apod., a to do konce listopadu. Poté budou vlastníci                 
k odstranění vyzváni individuálně a bude vám účtován 
poplatek za zábor veřejného prostranství, který činí 10 

2Kč/m /den, a to i zpětně.
Přípojky a výkopy - zde platí jednoznačné pravidlo, že 
jakýkoli zásah do obecního pozemku je možný 
pouze se souhlasem obce. Pokud do obecního 
pozemku potřebujete uložit přípojku, drenáž, okapový 
chodníček aj., je třeba to domluvit na obecním úřadu. 
Na některé věci je třeba povolení stavebního úřadu 
(územní souhlas, stavební povolení, apod.), jiné lze 
dělat pouze po dohodě s  obcí. Není ale možné jen tak 
si vykopat okolo domu příkop, nikomu nic neříct          
a uložit do země trubku či kabel.  Jednak v  zemi 
mohou vést různé inženýrské sítě, které mají svá 
ochranná pásma, a za druhé cokoli v  zemi leží, musí 
být geodeticky zaměřeno a 1 paré zaměření včetně 
eletronické podoby musí být předáno OÚ. Obdobně je 
třeba s obcí konzultovat zateplení nemovitosti, která se 
nachází na hranici pozemku. Obec jistě nechce nikomu 
klást zbytečné překážky,  jde spíše o to, vyvarovat se 
zbytečných nepříjemností. 
Zeleň - pokud  máte u vašeho domu zeleň (trávník, 
předzahrádky),  jsme moc rádi, že se o ni staráte. To je 
pro obec velká pomoc a díky těm, kdo se starají            
o prostranství před plotem,  je naše obec hezčí.  
I zde však platí, že není možné, na veřejné prostranství 
jen tak něco vysadit. V  travnatém pásu může vést  
vodovod, plyn, telefon, elektrika, kabel veřejného 
osvětlení nebo přípojky k  nemovitostem. Výsadba 
velkých stromů a keřů, které mohou svými kořeny 
poškodit podzemní vedení, je možná pouze mimo 
ochranná pásma těchto sítí. K výsadbám je nezbytné  
přistupovat s  rozvahou a hledat taková místa, kde 
mohou stromy růst v  dostatečném prostoru. Kde 
nebudou nikoho omezovat a nebude nutné je za pár let 
kácet.  Stávající stav zeleně v  obci ukazuje, že lidé 
třeba vysadili před domem malý smrček z  lesa, z nějž 
je dnes vysoký strom, který stíní, ohrožuje sousední 
nemovitost, nebo třeba brání rozhledovým poměrům     
v  křižovatce. Přijďte se, prosím, před plánovanou 
úpravou prostranství před vaším domem poradit na 
obec. Budeme moc rádi za každý nový kousek zeleně,   
a takto předejdeme mnohým nepříjemným 
nedorozuměním. 
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Pozor na podomní prodejce
V  uplynulých týdnech se v  obci několikrát ukázali 
podomní prodejci, nejčastěji pod hlavičkou společnosti 
Bohemia Energy, ale nedávno třeba i od T-Mobilu.
A jak to u této sorty prodejců bývá, přišli s  novou 
strategií, jak obejít zákaz podomního prodeje a služeb, 
který u nás i v mnoha jiných obcích platí. Někteří 
prodejci dokonce přijdou na obecní úřad, jako 
„abychom věděli, že se po obci budou pohybovat“. 
Přestože každého takového obchodního zástupce na 
zákaz poskytování výrobků a služeb důrazně 
upozorňujeme, oni u vás pak stejně zazvoní, a ještě se 
odvolávají na svolení obecního úřadu. To považuji za 
naprosto NEHORÁZNÉ.
Znovu tedy varujeme, že podobné praktiky mohou mít 
za cíl dotlačit zákazníka k  uzavření smlouvy bez toho, 
aby měl možnost důkladně se seznámit s jejími  
podmínkami. A i když v  našich zákonech existují  
možnosti od takové smlouvy odstoupit, je to pořád dost 
složité. Mnohem jednodušší je s  takovými lidmi vůbec 
nemluvit. Ať už vám nabízejí dotazník spokojenosti 
nebo třeba analýzu vaší spotřeby, jejich cílem není, 
abyste vy měli výhodné služby, ale aby oni získali 
provizi za to, že s  vámi uzavřeli smlouvu. Buďte proto 
velmi obezřetní a o přítomnosti obchodních zástupců    
v  obci nás prosím informujte, nebo rovnou volejte 
policii, cítíte-li se jejich chováním ohroženi. 
V  souvislosti s  nekalými obchodními praktikami 
některých prodejců varujeme i před uzavíráním smluv 
po telefonu. Opět stačí jedno neuvážené ANO, abyste 
uzavřeli smlouvu, kterou pravděpodobně ani nechcete. 

Varování před zloději!!!
Máme signály, že se v  posledních týdnech                 
v  Poříčanech pohybovali zloději. Na začátku října 
došlo v  noci ke krádeži  v  areálu hospodářského 
dvora. Případem se zabývá Policie ČR. Věříme, že 
lepší zabezpečení  dvora  (nová vrata,  světla s  
pohybovými čidly a rozšíření kamerového systému) 
napříště zloděje odradí.
Co je však horší, že zloději či „tipaři“ se pohybují po 
obci i v  denních hodinách a pravděpodobně 
využívají času, kdy jsou lidé v  práci. Máme 
informaci o jedné takové události, kdy se zloděj 
dostal na dvůr rodinného domu přes zadní plot mezi 
2. a 3. hodinou odpoledne, a o jednom dalším 
případu, kdy se o to pokoušel. Požádali jsme proto 
státní policii o častější vysílání hlídek do obce.  
Buďte proto prosím obezřetní, zamykejte či jinak 
zabezpečte své nemovitosti, všímejte si cizích osob, 
které se po vsi pohybují, a pokud byste zaznamenali 
cokoli podezřelého (třeba někoho cizího, jak leze 
sousedovi na zahradu), rovnou volejte policii. 
Případně nám o incidentu dejte vědět na úřad, ať 
můžeme varovat ostatní.
Poučte určitě také svoje děti, jak se mají v  takových 
situacích zachovat, protože často chodí ze školy 
domů, kde ještě nikdo dospělý není. 

Psí poslání
Není nám milé, že se zrovna k  tomuto tématu musíme, 
kvůli některým pejskařům, opakovaně  vracet. Bohužel 
při úklidu a údržbě obce na psí hromádky narážíme 
neustále. Těm z vás, kteří po svých psech exkrementy 
poctivě sbíráte, se za tento příspěvek omlouvám a za 
váš přístup vám děkujeme! Je to totiž především           
o  osobní zodpovědnosti každého jednotlivce.  
V létě si na úřadě posteskl jeden starší pán, že mu za 
plotem procházela maminka s  kočárkem a psem. Když 
ji slušně upozornil, že její pes vykonal potřebu, 
maminka milého pána ne úplně slušně  odbyla s  tím, že 
sbírání hovínek není její starost. Také si říkáte, že to je 
smutný příběh? 
Psí exkrementy na veřejné prostranství nepatří. Ani na 
chodník či ulici, ani na přilehlé zelené plochy                
a trávníky. Mezi nejhorší místa patří koupaliště, pěšina 
kolem Šembery mezi mosty a přilehlý břeh, a také 
prostranství mezi bytovkami. Tato místa nejsou 
„venčící loučky“. Jsou to plochy, které pracovníci obce 
pravidelně sekají a o tom, jaké jsou jejich zážitky, se 
raději nebudu rozepisovat… Věřte, že pokaždé jsou po 
právu naštvaní na všechny, kdo tam exkrementy npo 
svém psovi neuklidí.  
Pokud se situace nezlepší, budeme nuceni zvažovat 
nějaká nová opatření. Jistě i obec naší velikosti by 
mohla poskytovat služby spojené s  likvidací psích 
exkrementů srovnatelné s  velkými městy, třeba Prahou. 
To ale stojí spoustu peněz a není správné, aby kvůli 
lhostejnosti části pejskařů náklady hradili všichni 
občané ze svých daní v rámci obecního rozpočtu. Proto 
je třeba počítat s  tím, že poplatek za psa by pak nebyl 
více méně symbolický jako nyní, ale několikanásobně 
vyšší, abychom mohli z  poplatku financovat pořízení 
držáků a sáčků na psí exkrementy nebo speciální 
komunální vysavač - přitom ti, kdo hovínka sbírají, si 
pytlík nosí, a ti ostatní nezačnou jen proto, že budou po 
vsi sáčky rozmístěny.  
Pro příklad v Praze činí základní sazba za jednoho psa 
1500 Kč, za každého dalšího 2250. Za to už se dá 
leccos pořídit. Ale je to opravdu nutné? Chceme to tak? 
Není jednodušší a hlavně lacinější, vzít si s sebou do 
kapsy igelitový pytlík? Je to jen na vás!

VÝZVA PRO ČTENÁŘE 
Pro prosincové vydání Posla bychom chtěli s  vaší 
pomocí připravit takový „výlet do zimní historie“. 
Naším cílem je shromáždit vzpomínky z dětství, 
obrázky či fotografie, které se vztahují k  zimě              
a vánočním svátkům. Budeme rádi za jakýkoli váš 
příspěvek, který nám přiblíží život v dobách minulých   
- jaké byly tehdy zimy, kam se v Poříčanech chodilo 
bruslit či sáňkovat, jak jste slavili vánoce, jaké tradice 
se držely a jaké se dostávaly dárky… Uvítáme               
i vánoční či zimní fotografie.  Pokud byste tedy byli 
ochotni se o vaše vzpomínky podělit, kontaktujte mě, 
prosím.

                                  Hanka Teršová
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LESNÍ ŠKOLKA POŘÍČANY
prodává

VÁNOČNÍ STROMKY

Sobota - Neděle

Pátek - Sobota - Neděle

  2. -   3.12.
    9. - 10.12.

  15. - 17.12.

od 8 do 17 hodin
Poříčany u mlýna (ul. Klučovská)     

Koláček, tel.: 739  108 418

Radek Váňa, velitel JSDH
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Z  JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA 
Zápisy ze zasedání zastupitelstva jsou uveřejněny na webových 
stránkách obce, přílohy k  zápisům jsou k dispozici                   
k  nahlédnutí na obecním úřadě.

Zasedání č. 5/2017, 28.6.2017

Omluveni: J. Hrabě, D. Nádeník, J. Hampl, M. Horyna, P. Novák

Bod 1 - Určení ověřovatelů a zapisovatele, schválení 
programu
Starostka obce seznámila zastupitelstvo obce s návrhem 
programu, navrhla určit ověřovateli zápisu Š. Havlíčkovou          
a M. Musilovou a zapisovatelkou J. Voseckou. Návrhy              
na doplnění programu nebyly vzneseny. 
Usnesení č. 1/5/2017: 
a) Zastupitelstvo obce Poříčany určuje ověřovatelkami zápisu 
Šárku Havlíčkovou a Miroslavu Musilovou,  zapisovatelkou Janu 
Voseckou. 
b)  Zastupitelstvo obce schvaluje následující program zasedání:

1.Určení ověřovatelů a zapisovatele, schválení programu
2.Dotace MPO
3.Financování, Rozpočtové opatření 3-2017
4.Smlouvy o zřízení VB
5.Diskuse

 c) Zastupitelstvo obce rozhodlo, že body: Plnění usnesení, 
Opěrná zeď - Rafanda,  Záměr rozvoje občanské vybavenosti    
obci, Průmyslová zóna – nabídka využití – zábavní indoor park  
a Kostel – spolufinancování dotačních programů,  budou            
z důvodu nízké účasti členů zastupitelstva projednány na příštím 
zasedání.
Usnesení č. 1 bylo schváleno

Bod 2 – Dotace MPO

Starostka informovala, že je třeba doplnit znění usnesení            

č. 13/4/2017 ze dne 17.5.2017 o přijetí dotace z  programu 

EFEKT Ministerstva průmyslu a obchodu ČR, a to ve smyslu 

závazku financování a výběru zhotovitele. V  rámci výběrového 

řízení podali nabídky dva uchazeči, z  hodnocení nabídek 

vyplynulo, že nabídka uchazeče s  nejnižší nabídkovou cenou 

(AZ Elektrostav, a.s.) splňuje technické parametry projektu         

a může být doporučena ke schválení.  

Starostka dále informovala o dotaci MPO na zpracování analýzy 

energetických úspor v  objektech obce Poříčany – bude 

projednáno na příštím zasedání. 
Usnesení č. 2/5/2017: 
a)    Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí dotace Ministerstvo 
průmyslu a obchodu ČR ve výši 866.787,- Kč na projekt 
Komplexní opatření ke snížení energetické náročnosti 
osvětlovací soustavy obce Poříčany a zavazuje se vyčlenit            
v  rozpočtu obce pro r. 2017 prostředky na financování projektu, 
a to včetně nezpůsobilých výdajů. 

b)   Zastupitelstvo obce schvaluje výběr zhotovitele ve veřejné 

zakázce KOMPLEXNÍ OPATŘENÍ KE SNÍŽENÍ ENERGETICKÉ 

NÁROČNOSTI OSVĚTLOVACÍ SOUSTAVY OBCE POŘÍČANY:  

f.  AZ Elektrostav, a.s.,      se sídlem: Bobnická 2020, Nymburk 

288 01,  IČ: 45149909  s nabídkovou cenou 1.829.192,- Kč vč. 

DPH, a pověřuje starostku podpisem smlouvy o dílo.
Usnesení č. 2 bylo schváleno

Bod 3 – Financování - Dřevona, rozpočtové opatření 3-2017
Starostka předložila návrh na financování  odkupu areálu bývalé 
Dřevony ve výši 5,5 mil. Kč od České spořitelny (splatnost 8 let, 
úroková sazba 0,77% p.a.). 

Kupní smlouva a znalecký odhad ceny nemovitosti budou 
připraveny k  projednání na příští zasedání. 
Starostka obce dále předložila návrh rozpočtového opatření       
č. 3/2017.  
Usnesení č. 3/5/2017:
a)  Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí úvěru od České 
spořitelny a.s. ve výši 5.500.000,- Kč a splatností 8 let s  pevnou 
úrokovou sazbou 0,77% p.a. na financování nákupu areálu 
bývalého dřevozpracujícího závodu v  Poříčanech dle 
předloženého návrhu a pověřuje starostku uzavřením úvěrové 
smlouvy. 
b) Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2017.
Usnesení č. 3 bylo schváleno

Bod 4 – Smlouvy budoucí o zřízení věcného břemene – ČEZ,  
ul. Českobrodská a  Kounická
Starostka obce předložila zastupitelstvu obce smlouvy budoucí   
o zřízení věcného břemene – umístění  kabelu na pozemku 
parc.č. 693/19  v  k.ú. Poříčany (průmyslová zóna) a na 
pozemcích 639/10, 635/4, 890/11, 890/3 a 843/4 v  ul. Kounická.
Usnesení č. 4/5/2017: 
a) Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu budoucí o zřízení 
věcného břemene a smlouvu o právu provést stavbu č. IV-12-
6021179/VB/04 se spol. ČEZ Distribuce, a.s., IČO: 24729035,    
z důvodu umístění kabelu na pozemku parc. č. 693/19 v k.ú. 
Poříčany pro stavbu „Poříčany, Českobrodská,  kNN pro pč 
705/20“, a pověřuje starostku podpisem této smlouvy.
 b) Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu budoucí o zřízení 
věcného břemene a smlouvu o právu provést stavbu č. IE-12-
6007307/3 se spol. ČEZ Distribuce, a.s., IČO: 24729035, z 
důvodu umístění kabelu na pozemcích parc. č. 639/10, 635/4, 
890/11, 890/3 a 843/4 v k.ú. Poříčany pro stavbu „Poříčany 
výměna BTS  KO_0202 Kounická“, a pověřuje starostku 
podpisem této smlouvy.
Usnesení č. 4 bylo schváleno

5 – Diskuse 
L. Melich připomněl opravu kanálové vpusti v  ul. Pod Hájem – 
mříž je atypických rozměrů a je ve výrobě, předpoklad 
dokončení opravy do poloviny července.

Zasedání č. 6/2017,  2.8.2017

Bod 1 - Určení ověřovatelů a zapisovatele, schválení 
programu
Starostka obce seznámila zastupitelstvo obce s  návrhem 
programu, navrhla určit ověřovateli zápisu J. Hrabě a L. Melicha 
a zapisovatelkou J. Voseckou. 
Usnesení č. 1/6/2017: 
 a)   Zastupitelstvo obce Poříčany určuje ověřovateli zápisu J. 

Hrabě a L. Melicha,  zapisovatelkou J. Voseckou. 
 b)  Zastupitelstvo obce schvaluje následující program zasedání:

 1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele, schválení 
programu

 2. Zpráva kontrolního výboru – plnění usnesení za 1. 
pololetí 2017

 3. Odkup areálu Dřevona
 4. Rozpočtové opatření č. 4-2017
 5. Opěrná zeď – Rafanda
 6. Dotace MPO - Analýza úspor s využitím metody EPC
 7. Záměr rozvoje občanské vybavenosti v obci
 8. Průmyslová zóna – nabídka využití – zábavní indoor   

park
 9. Kostel – spolufinancování dotačních programů
 10. Krizový plán- aktualizace
 11. Diskuse

Usnesení č. 1 bylo schváleno
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Informace starostky:
- Rekonstrukce ul. Pod Oborou – běží
- Poříčanský posel – příští vydání v září 2017, uzávěrka 
příspěvků 31.8.
- Vozidlo údržby – Iveco – již v  provozu vč. kontejnerů
- Intensifikace ČOV a kanalizace Jih – dotace spol. VaK 
Nymburk schválena, připravuje se výběrové řízení, zahájení 
realizace 2018; L. Melich  se dotazuje na výši předpokládané 
spoluúčasti obce – bude předmětem jednání s  VaK Nymburk  
- Podnět obyvatel ul. Jana Hroudy – bude řešeno v  rámci 
přípravy projektové dokumentace.

Bod 2 – Zpráva kontrolního výboru – plnění usnesení za      
1. pololetí 2017
D. Nádeník předložil zprávu o plnění usnesení za 1. pololetí 
2017. Starostka dále požádala o opravu usnesení č. 5/3/2017.
Usnesení č. 2/6/2017: 
a)  Zastupitelstvo obce Poříčany bere na vědomí zprávu 
kontrolního výboru o plnění usnesení. Nedořešené body budou 
předmětem další kontroly.
 b)     Zastupitelstvo souhlasí s  opravou textu usnesení               
č. 5/3/2017 c) takto: „Zastupitelstvo schvaluje nabídku na 
financování vozidla od spol. Raiffeisen  - Leasing,s.r.o. (varianta 
10% akontace, 36 měsíců splácení) a pověřuje starostku 
uzavření úvěrové smlouvy“. 
Usnesení č. 2 bylo schváleno

Bod 3 – Odkup areálu Dřevona

Starostka obce předložila zastupitelstvu obce  návrh kupní 

smlouvy na objekt bývalé Dřevony spolu se znaleckým 

posudkem objektu. Dohodnutá kupní cena činí 5.500.000 Kč. 
Usnesení č. 3/6/2017:  Zastupitelstvo obce Poříčany projednalo 
odkup nemovitostí v areálu bývalé Dřevony vedených na LV 745  
a schvaluje odkup nemovitostí za cenu 5.500.000 Kč. Nákup 
nemovitosti bude financován úvěrem od České spořitelny, jehož 
přijetí bylo schváleno dne 28.6.2017 usnesením zastupitelstva    
č. 3/5/2017. Zastupitelstvo schvaluje návrh kupní smlouvy          
a pověřuje starostku jejím podpisem.
Usnesení č. 3 bylo schváleno

Bod 4 – Rozpočtové opatření č. 4-2017
Starostka obce předložila zastupitelstvu obce návrh 
rozpočtového opatření č. 4/2017.
Usnesení č. 4/6/2017:  Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové 
opatření č. 4/2017.                        Usnesení č. 4 bylo schváleno

Bod 5 – Opěrná zeď – Rafanda

Starostka informovala o výsledcích jednání o opěrné zdi v  ulici 

Českobrodská na Odboru dopravy Krajského úřadu a předložila 

návrh právního zástupce, Mgr. Doudové, na další postup ve věci 

jednání o vlastnictví opěrné zdi – zahájení trojstranných jednání 

se Středočeským krajem a Úřadem pro zastupování státu ve 

věcech majetkových. 

Starostka dále navrhuje provést základní sanaci zábradlí              

a přijmout dopravní opatření za účelem zvýšení bezpečnosti 

dopravy a chodců (zákaz vjezdu vozidel nad 3,5 t a omezení 

rychlosti, apod.). Bude projednáno s  odborem dopravy.
Usnesení č. 5/6/2017:  Zastupitelstvo obce projednalo aktuální 
situaci opěrné zdi v  ul. Českobrodská a návrh Mgr. Doudové     
a pověřuje starostku ve spolupráci s  právní kanceláří zahájit 
trojstranné jednání se Středočeským krajem a UZSVM. 
Zastupitelstvo dále souhlasí s  místní úpravou dopravního 
značení a sanací zábradlí za účelem zajištění bezpečnosti 
provozu.                                          Usnesení č. 5 bylo schváleno

Bod 6 – Analýza využití metody EPC v objektech obce 
Poříčany

Starostka předložila k  projednání možnost zpracování analýzy 

potenciálu energetických úspor na obecním majetku metodou 

EPC. 
Usnesení č. 6/6/2017: Zastupitelstvo rozhodlo, že s ohledem na 
plánovanou rekonstrukci veřejného osvětlení v  r. 2017 nebude 
pokračovat v  přípravě projektu na zpracování analýzy 
potenciálu energetických úspor na obecním majetku metodou 
EPC.     Usnesení č. 6 bylo schváleno

Bod 7 – Záměr rozvoje občanské vybavenosti v  obci

Starostka obce předložila k  projednání návrh záměrů rozvoje 

občanské vybavenosti v  obci, a to vč. možného financování       

z  různých dotačních titulů. 

Zastupitelstvo obce souhlasí s  provedením komplexní studie    

na řešení obecních pozemků a budov v  centru obce (areál 

Dřevony, nová has. zbrojnice, chráněné bydlení pro seniory, dům 

č.p. 43, náves), např. formou architektonické studie. Dále se 

jedná o záměry v  areálu ZŠ a MŠ (rekonstrukce hospodářské 

budovy, demolice zadního traktu staré MŠ. Starostce obce se 

ukládá připravit podklady pro možné vypracování návrhů.

Bod 8 – Průmyslová zóna – nabídka využití – zábavní indoor 

park
Starostka seznámila zastupitelstvo obce se záměrem využití 
pozemků v  průmyslové zóně pro stavbu zábavného indoor 
parku.  Investor preferuje vklad pozemků obce do projektu,         
s  tím, že obec by se stala podílníkem. 
Závěr: Zastupitelstvo obce Poříčany nesouhlasí s  účastí obce na 
projektu formou vkladu pozemků v  průmyslové zóně; o prodeji 
pozemků pro tento typ investice je možné jednat.  

Bod 9 – Kostel – spolufinancování dotačních programů

Starostka informovala o výsledku jednání s  páterem Sklenářem, 

který nově spravuje Českobrodskou farnost, o možnosti 

financování oprav poříčanského kostela z  dotačních programů. 

Farnost navrhuje etapizaci rekonstrukce (střecha, statické prvky, 

fasáda, aj.), s  tím, že žadatelem o dotace bude ona jako vlastník, 

a obec by se na projektu podílela formou spolufinancování ve 

výši cca 2/3 spoluúčasti projektu. Zastupitelstvo obce navrhuje 

určit výši spoluúčasti na dotaci každoročně dle výše 

poskytnutých dotací.

Usnesení č. 7/6/2017: 

a) Zastupitelstvo obce souhlasí se spolufinancováním dotačních 

projektů Farnosti Český Brod na rekonstrukci poříčanského 

kostela; výše příspěvku bude odsouhlasena pro každý kalendářní 

rok dle výše přiznané dotace. Cílem spolupráce je v  několika 

etapách (5 – 7 let) zajistit opravu kostela vč. střechy, statických 

prvků, fasády, aj. 

b) Zastupitelstvo obce schvaluje příspěvek ve výši 100.000 Kč    

na opravu kostela v  r. 2017
Usnesení č. 7 bylo schváleno

Bod 10 – Krizový plán obce - aktualizace
Starostka předložila aktualizaci krizového plánu obce a požádala 
zastupitele o doplnění kontaktů v  krizové kartě. Bude projednáno 
na příštím zasedání.
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Bod 11 – Diskuse
D. Nádeník – zda jednotka SDH přijala opatření k zajištění 

bezpečnosti proti požárům v  období sucha             
– M. Okleštěk uvedl, že JSDH je připravena        
k  zásahu 24 hodin denně; 

                          - jak pokročily přípravy na rekonstrukci 
přechodu na silnici II/330 u Hostince u Hroudů    
- projekt je připraven, probíhají jednání                
s  vlastníky dotčených pozemků (SŽDC)

                         - kdy bude instalováno světlo v  ul. Lipové           
u č.p. 88 – bude řešeno na podzim spolu s  
rekonstrukcí VO. 

J. Hrabě – navrhl opravu povrchu vozovky na křižovatce ulic 
Sportovní a Sluneční – oprava bude řešena           
v  rámci pokládky nového asfaltu na podzim      
(až k  ul. Jar. Kouly). 

M. Musilová – dotaz na osvětlení u okálů – výměna svítidel 
proběhne v  návaznosti na rekonstrukci VO – 
říjen/listopad 2017.

Zasedání č. 7/2017, 12.10.2017

Bod 1 - Určení ověřovatelů a zapisovatele, schválení 
programu
Starostka obce seznámila zastupitelstvo obce s  návrhem 
programu, navrhla určit ověřovateli zápisu D. Nádeníka               
a M. Musilovou a zapisovatelkou J. Voseckou. 
Usnesení č. 1/7/2017: 
a) Zastupitelstvo obce Poříčany určuje ověřovateli zápisu         
D. Nádeníka a M. Musilovou,  zapisovatelkou J. Voseckou. 
b)  Zastupitelstvo obce schvaluje následující program zasedání:

 1. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele, schválení 
programu

 2.  nformace starostky, plnění usnesení
 3. Rozpočtové opatření 
 4. Rekonstrukce ul. Pod Oborou 
 5. Smlouva budoucí o zřízení věcného břemene – ČEZ       

(ul. Českobrodská, Sluneční) 
 6. Záměr rozvoje občanské vybavenosti v obci
 7. Pozemky – Farnost Český Brod
 8. Žádost SK Poříčany – dotace na rekonstrukci kabin 2018
 9. Nádraží – sever – jednání o převodu pozemků SŽDC
 10. Prominutí poplatků za odpad
 11. MAP – vzdělávání ORP Český Brod
 12. Diskuse

Usnesení č. 1 bylo schváleno

Bod 2 – Informace starostky, plnění usnesení

Informace starostky

  Soudní spor s  Mgr. Suchánkovou - ve středu 4.10.   

proběhlo líčení u soudu, kde došlo k  uzavření smíru.  

  Posel – vydání do konce října 

  Dřevona  - převod do vlastnictví obce dokončen

  Rekonstrukce VO – probíhá, předpoklad dokončení     

do 31.10.

  Výlet pro seniory – středa 18.10.

  Protipovodňová opatření – jednání s  vlastníky          

– středa 18.10. od 17. hod v  sále U Hroudů 

  Školská rada – na konci listopadu končí funkční 

období, bude třeba jmenovat tři zástupce za obec na další 

3 roky. 

 Česká školní inspekce v  ZŠ a MŠ – v  polovině září 

proběhla inspekce, zpráva bude předložena zastupitelstvu 

pravděpodobně na příštím zasedání ZO.

  Krádež v  hospodářském dvoře – v  sobotu 7.10.         

v  ranních hodinách, věc předána k  šetření Policii ČR

Starostka dále předložila informace o plnění usnesení                       
z  minulých zasedání ZO.  
Usnesení č. 2/7/2017: Zastupitelstvo obce bere na vědomí plnění 
usnesení z  minulých zasedání. Nedořešené body budou 
předmětem další kontroly.
Usnesení č. 2 bylo schváleno

Bod 3 – Rozpočtové opatření 

Starostka obce předložila zastupitelstvu obce rozpočtová 

opatření č. 5/2017 provedené k  31.8.2017 a č. 6/2017 provedené 

k  30.9.2017. 

Usnesení č. 3/7/2017:  Zastupitelstvo obce Poříčany bere na 

vědomí rozpočtová opatření č. 5 /2017 a 6/2017.
Usnesení č. 3 bylo schváleno

Bod 4 – Rekonstrukce ulice Pod Oborou
Starostka předložila zastupitelstvu obce Dodatek č. 1 ke Smlouvě 
o dílo uzavřený 29.9.2017, ve kterém se mění termín realizace 
stavby na 30.11.2017. Dále byl předložen soupis víceprací, které 
vznikly prodloužením dešťové kanalizace, navýšením počtu 
uličních vpustí, prodloužením dešťových přípojek sanací podloží 
komunikace.
Usnesení č. 4/7/2017:

 a) Zastupitelstvo obce bere na vědomí dodatek č. 1 ke Smlouvě   

o dílo, kterým se mění termín dokončení realizace stavby na 

30.11.2017. Důvodem prodloužení realizace stavby byla 

náročnost výstavby dešťové kanalizace a nutnost statického 

zajištění objektů sousedních nemovitostí. 

 b) Zastupitelstvo bere na vědomí změny vzniklé v  průběhu 

stavby, které budou mít za následek navýšení ceny díla 

(prodloužení stoky dešťové kanalizace, doplnění uliční vpusti, 

přípojky dešťových svodů sousedních  nemovitostí, sanaci 

podloží vozovky). Předpokládané navýšení činí 1 mil. Kč vč. 

DPH. Konečná částka bude vyčíslena dle skutečného provedení 

stavby po započtení víceprací a méněprací. Zastupitelstvo 

pověřuje starostku uzavřením dodatku ke smlouvě o dílo.
Usnesení č. 4 bylo schváleno

Bod 5 – Smlouva budoucí o zřízení věcného břemene – ČEZ 
(ul. Českobrodská, Sluneční) 

Starostka předložila návrh smlouvy budoucí o zřízení věcného 

břemene a smlouvy provést stavbu 

  -  ul. Sluneční se jedná o přeložení kabelu el. vedení ze 

soukromých pozemků na pozemek obce, 

  - v ul. Českobrodská se jedná o změnu smlouvy, která byla 

schválena usnesením č. 4/5/2017 – z  důvodu změny trasy kabel. 

vedení.
Usnesení č. 5/7/2017:  
a) Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu budoucí o zřízení 
věcného břemene a smlouvu o právu provést stavbu č. IE-12-
6008433/VB/01 se spol. ČEZ Distribuce, a.s., IČO: 24729035,    
z důvodu umístění kabelu na pozemcích parc. č. 752/19, 752/61  
a 752/71 v k.ú. Poříčany pro stavbu „Poříčany, Sluneční,  kNN   
v p.č. 752/105“, a pověřuje starostku podpisem této smlouvy. 
Náhrada za zřízení věcného břemene bude stanovena dle 
platného ceníku věcných břemen. 
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b) Zastupitelstvo obce schvaluje úpravu smlouvy budoucí            
o zřízení věcného břemene a smlouvu o právu provést stavbu      
č. IV-12-6021179/VB/04 se spol. ČEZ Distribuce, a.s., IČO: 
24729035, z důvodu umístění kabelu na pozemku parc. č. 693/19 
v k.ú. Poříčany pro stavbu „Poříčany, Českobrodská,  kNN pro 
pč 705/20“, z  důvodu změny trasy podzemního vedení,               
a pověřuje starostku podpisem této smlouvy. 
Usnesení č. 5 bylo schváleno

Bod 6 – Záměr rozvoje občanské vybavenosti v  obci
Bude projednáno na příštím zasedání ZO.

Bod 7 - Pozemky – Farnost Český Brod
Starostka informovala o jednání obce s Farností Český Brod       
a zástupcem arcibiskupství o možnosti získání pozemků v areálu 
ZŠ a MŠ Poříčany a v okolí požární nádrže do vlastnictví obce.  
Návrh obce na směnu pozemků farnosti parc. č. 652/3, 651/60, 
651/56, 651/40 a 651/51  o celkové výměře 24.250  m2 za 
obecní pozemek parc. č. 655/1 (orná půda) o výměře 33.607 m2 
z prosince 2016 nebyl ze strany arcibiskupství akceptován. Nový 
návrh bude projednán finančním výborem a předložen na příštím 
zasedání ZO.

Bod 8 – Žádost SK Poříčany – dotace na rekonstrukci kabin 
2018
Sportovní klub Poříčany předložil zastupitelstvu obce žádost      
o poskytnutí  účelové finanční dotace z  rozpočtu obce Poříčany 
na rok 2018 na rekonstrukci a přístavbu kabin ve výši 1 894  171 
Kč. Jedná se o spolufinancování dotace MŠMT, o kterou klub 
požádal.  Rozpočet investice je ve výši 7  235  427 Kč, 
maximální dotace MŠMT 60% je 4 341256 Kč. Sportovní klub 
po jednání se sponzory a zvážení vlastních možností je schopen 
financovat plánovanou restrukturalizaci maximální částkou        
1  000  000 Kč. Zbývající částka 1 894  171 Kč je nepokryta a je 
předmětem žádosti. O přidělení dotace se zastupitelstvo obce 
rozhodne na základě výstupu z  jednání finančního výboru          
v  rámci projednání rozpočtu pro r. 2018.
20,00 hod. odchází J. Hampl

Bod 9 – Nádraží – sever – jednání o převodu pozemků SŽDC

Starostka informovala o postupu stavebních prací na 

rekonstrukci nástupišť v  žel. st. Poříčany a o možnosti získat po 

dokončení stavby zbytnou část pozemku 899/1 mezi tratí            

a silnicí II/330 do vlastnictví obce pro realizaci záměru 

parkoviště a terminálu BUS. Původní žádost o převod pozemků  

z  r. 2015 je třeba aktualizovat a doplnit o popis záměru a zaslat 

na SŽDC. 
Usnesení 6/7/2017: Zastupitelstvo obce schvaluje žádost            
o převod části pozemku 899/1 od SŽDC a pověřuje starostku 
zasláním žádosti.                     Usnesení č. 6 bylo schváleno

Bod 10 –Prominutí poplatků za odpad

Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s  počtem poplatníků, kteří 

doposud neuhradili poplatek za svoz komunálního odpadu za rok 

2017, jeden poplatník současně za rok 2016. Z celkové počtu    

12 poplatníků se jedná o 5, kteří mají v  obci trvalý pobyt, ale    

na adrese místa trvalého pobytu se nezdržují a jejich současný 

pobyt  není znám. 
Usnesení č. 7/7/2017: Zastupitelstvo obce Poříčany souhlasí      
s  prominutím poplatků za odpad pěti poplatníkům za rok 2016   
a 2017 dle předloženého seznamu, kteří se v  místě svého 
trvalého pobytu nezdržují a jejich současný pobyt (adresa)  není 
znám.
Usnesení č. 7 bylo schváleno

Bod 11  – MAP – Český Brod

Starostka seznámila zastupitelstvo obce s Místním akčním 

plánem výchovy a vzdělávání v  ORP Český Brod. Jedná se        

o dokument vytvořený v  rámci projektu Sdílené radosti a strasti 

škol ze SO ORP Český Brod, do kterého je naše škola zapojena.

Návrh usnesení č. 8/7/2017: Zastupitelstvo obce bere na vědomí 

Místní akční plán výchovy a vzdělávání ve správním obvodu 

ORP Český Brod.
Usnesení č. 8 bylo schváleno

   
12 – Diskuse
Dotazy:
D. Nádeník - Vodovody a kanalizace Nymburk obdržely dotace 
ve výši 41 mil. Kč – jaké jsou plánované termíny dostavby 
kanalizace a rozšíření kapacity ČOV  - starostka se zúčastní 
24.10.2017 jednání se zástupcem f. Vak Ing. Machem, kde 
bude projednán časový harmonogram akce a financování
- parkování v  ul. Sportovní – v  řešení  - dojde ke zrušení 
chodníku na pravé straně směrem k  fotbalovému hřišti        
a zlepší se průjezdnost ulice
- osázení břehů u podchodu směrem do ulice Českobrodská – 
bude osazeno na jaře 2018, p. Nádeník informoval o nabídce 
paní Rakové, která by se osázení ujala
 -  v  jaké fázi je odkup pozemků od Českých drah – 
zastupitelstvo schválilo na jaře, odesláno,  čeká na schválení 
představenstvem ČD,  převod by měl proběhnout do konce 
tohoto roku, ČD zašlou kupní smlouvu.
M. Okleštěk – informoval o zhoršujícím se stavu podélné 
praskliny v   ul. Sportovní u okálů – technické řešení bude 
konzultováno s  odborníkem + bude informován vlastník 
pozemku ŘSD.
M. Musilová navrhla, aby obec iniciovala navýšení počtu spojů 
na žel. trati Poříčany – Praha – obec zašle žádost na ROPID.

SHOTOKAN KARATE-DÓ TJ SADSKÁ
pořádá náborový kurz   
SEBEOBRANA

pod vedením Milana Jančáka, nositele 2.Danu v karate – černý pás
kdy: v  neděli 29. října 2017 v 18.00 hodin

kde: Sokolovna Sadská, Za Sokolovnou 546, 289 12 Sadská

Kurz je vhodný pro začátečníky - ženy a muže od 15 - 60 let

podmínkou je DOBRÝ ZDRAVOTNÍ STAV A BEZÚHONNOST. 
Charakteristika sebeobrany: 

Sebeobrana je založena na moderních principech asijských
 bojových umění, kde je využívána rychlost a technika proti hrubé síle. 
Při výuce jsou vzaty v  úvahu individuální schopnosti každého jedince. 

Náplň kurzu - techniky sebeobrany (proti držení, škrcení, zbrani aj.),
                     údery, kopy do lap, přehozy, podmety
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Den pro FAIR TEAM - 7.A
12. září se naše třída zúčastnila v  počtu 17 žáků 
stmelovací akce DEN PRO FAIR TEAM pod vedením 
paní učitelky Sedláčkové a pana učitele Pilce. Cílem 
této akce bylo seznámit se s  novým třídním učitelem    
a poznat něco víc o svých kamarádech.
První aktivita, kterou jsme dělali, byla seřazování 
podle…. Rozdělili jsme se do tří řad a paní učitelka 
říkala témata, podle kterých jsme se měli zařadit např.: 
podle nejsvětlejší barvy očí nebo výšky. Tým, který měl 
nejvíc bodů, zvítězil. 
Jako další tu byl dotazník, který jsme měli vyplnit. Poté 
jsme hledali kamaráda, který odpověděl stejně. Otázky 
byly typu:  Máš rád svíčkovou? Nebo: Měníš si 
ponožky každý den?
Další velice zábavná aktivita byla s  tyčinkami. Dostali 
jsme zvíře a nemoc a potom si dát tyčinku mezi zuby. 
Vyléčit se může, jen když ostatní uhádnou, co dotyčný 
řekl. 
Potom byla spíš aktivita pro pana učitele. Sedl si do 
křesla a my jsme se ptali na věci, které bychom chtěli 
vědět.
Další moc zábavná činnost, byla ,,Letadla v  mlze“. 
Zavázali jsme si oči šátkem a pan učitel pískal na 
píšťalku. Podle zvuku jsme měli uhádnout, kde se pan 
učitel nachází.      7.A

           NOVINKY ZŠ A MŠ POŘÍČANY 
Nový školní rok ve 2.A
Nový školní rok přichystal druhým třídám ZŠ TGM        
v Poříčanech velkou změnu, děti mají nové paní učitelky. 
Hlavním úkolem tedy bylo, aby tato změna byla pro děti 
příjemná a klidná. V přátelské atmosféře a s dobrou 
náladou jsme se pustili po krásných prázdninách znovu 
do práce. A té čeká nejen na druháčky až dost. Zatím se 
spolu radujeme z toho, co jsme se dokázali v první třídě 
naučit a jak si umíme pomáhat. Jsme třída správných 
holek a kluků, víme, že je důležitá práce i legrace, rádi se 
učíme nové věci a stejně rádi se spolu i smějeme. Každý    
z nás učení zvládne, protože nad každým neúspěchem 
dokážeme nakonec zvítězit. V roli nové paní učitelky 
vidím mimo jiné právě toto poslání, ať si nejen moji žáci 
věří, ať žádnou cestu v životě nevzdávají, přestože se 
může zdát trnitá a dlouhá, ne-li nekonečná. Přeji si tedy 
na svém novém místě v ZŠ TGM v Poříčanech rozvíjet     
v dětech sílu, slušnost, odvahu a odhodlání, motivaci       
a sebedůvěru a v neposlední řadě zájem o učení a poznání. 
Na stejnou misku vah kladu etické cíle edukace, 
především vytváření hezkých mezilidských vztahů          
a prosociálního chování žáků. Myslím, že na naší škole    
v Poříčanech máme optimální podmínky pro naplnění 
právě takových pedagogických cílů. Aby se dílo dařilo 
nejen nám, novým pedagogům, ale i těm zkušeným, přeji 
svým jménem celému týmu učitelů v poříčanské základní 
a mateřské škole. Závěrem mi dovolte jedno veliké 
poděkování paním učitelkám Fišerové a Votické, které 
trpělivě a ochotně koučovaly naši adaptaci. 
                                                                           Mgr. Regina Rusová

10. ročník Svatováclavského běhu
Dne 26. září 2017 proběhl na naší škole již 10. ročník 
Svatováclavského běhu o putovní pohár ředitele školy. Již 
několik let neměníme formát soutěže a běháme ve 
smíšených družstvech. Ty nejmenší čeká běh na 950 m,       
z toho posledních 50 m s nosítky. Starší žáci běhají trasu      
o délce 3 km a cestou plní náročné úkoly. Nerad bych to 
zakřiknul pro budoucí ročníky, ale letos nám - skoro jako 
vždy - vyšlo počasí. Nic tedy nebránilo dosažení skvělých 
výsledků, a to se také povedlo. Novinkou byla i účast 
několika rodičů, kteří přišli své ratolesti podpořit. 
Děkuji všem, kdo se podílel na organizaci, soutěžícím,          
i místním hasičům panu Oklešťkovi a Hozmanovi za jejich 
přínos k organizaci závodu. Už dnes se těšíme na příští 
ročník.
Ve třech kategoriích soutěžilo celkem 37 družstev.
 Nejlepšími výsledky se mohou pochlubit:

Kategorie 1.  a  2.  třídy: družstvo 1.A - Věchet, Minařík,
Dusil, Fuchsová, Hovorková

Kategorie 3.  až  5.  třídy: družstvo 4.  třídy - Buriánová,
Čepeláková, Pelech, Potměšil, Sokol

Kategorie 6.  - 8.  třídy: družstvo 8.  třídy - Fridrichová,
Hroudová, Hroudová, Dvořák, Vosecký Dan
(školní rekord!!!)

Václav Pěnkava
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Hudba zušlechťuje duši, sport zase tělo
Za svůj život jsem hrál bezmála sedm let v  orchestru, 
pak učil hru na hudební nástroje, hrál v  několika 
souborech, i nemalou dobu soubor zobcových fléten 
vedl – to je ve stručnosti k  mé praxi. 
I když jsem již v  pokročilejším věku, domnívám se, že 
z  muzikantského hlediska mám mladé generaci, 
zajímající se o vstup do hudebního světa, co říci a na 
této cestě nemalou měrou 
pomoci.
Vždy mne mrzelo, když 
výborný lidový muzikant, 
se kterým bych mohl hrát, 
odpověděl: „Ale já neznám 
noty ani akordy“, a ze 
společného hraní zákonitě 
sešlo. Člověka, který mne 
jednou na veřejnosti 
doprovázel na kytaru - na 
velmi vysoké úrovni – 
přičemž na přípravu měl 
necelých 10 minut, a 
kterého jsem pln obdivu po 
vystoupení pozval na kávu, 
mi nakonec na mé zvídavé otázky odpověděl, že nikde 
nehraje, ani muziku neučí – a když už mi s  údivem tzv. 
spadla brada, skromně pravil, že má hudbu jako 
koníčka a pracuje na stavbě.
Jestliže tedy vezmeme měřítko úrovně: 90% a výše – 
profesionál, 20 – 85% amatér, tak já se snažím svou 
hudební výchovou mladého člověka dotáhnout k  té 
vyšší hranici, nežli je průměr.
Věnovat se muzice či sportu vyžaduje vlastně to samé:
 a) Ten, kdo necvičí či netrénuje, žije chvilku ze 
svého nadání, pak klesne pod průměr, a pak stále níž a 
níž (ve srovnání s  těmi, co cvičí) – až ho to přestane 
bavit.
 b) Naopak ten, kdo má třeba menší nadání, ale 
chce – tedy cvičí, trénuje…, tak mu to najednou začíná 
jít a dobré výsledky mu dělají radost a jsou motivací 
pro pokračování.

Přesto mám pocit, že přísloví „co Čech, to muzikant“ 
již dobrých pár let bohužel neplatí. Všichni spíše 
poslouchají muziku na CD nebo z  telefonu.
Kdysi jsme v  ZŠ zpívali na každé hodině hudební 
výchovy. A dnes??? Žáci ze základních škol z  90% 
zpívat neumí, ale dokáží o hudbě povídat. Nevím, co je 
důležitější – o tom rozhodovat nemohu. 

Příklad z  praxe: před  lety 
jsem připravoval (po 
hudební stránce) postupně 3 
dívky z  9. třídy ZŠ na 
příjímací zkoušky na 
pedagogickou školu. Jedna 
z  podmínek této zkoušky 
byl zpěv. To, proč neuměly 
zpívat, vyjevilo se z  jejich 
odpovědí. “Na hudební 
výchově ve škole jsme vždy 
zpívaly pár koled před 
vánoci a trampskou 
písničku na konci roku. 
Posloucháme 
reprodukovanou hudbu       

a o muzice mluvíme“. Ta příprava byla pro děvčata 
galeje (a pro mě také), zkoušku ze zpěvu však udělaly 
výtečně. 
Zpěv národních písní předávaných z  generace na 
generaci je jedním ze základních kamenů našeho 
národního uvědomění. A tak si říkám, že při té cestě do 
Evropy bychom na tento „detail“ neměli zapomenout a 
tento způsob češství nezatracovat. Na národních písních 
vyrostli takoví hudební velikáni jako Eduard Haken či 
Eva Pilarová…Jejich náměty jsou vybírány ze života 
prostého českého lidu, z  tohoto důvodů nám jsou 
blízké a podporují naše národní cítění. Dnes (bohužel) 
mnohem více „letí“ písně zpívané anglicky.
Muzika se hraje srdcem a ne školometským odehráním 
správných not. Jak řekl Jiří Mahen, „kdo che pochopit 
hudbu, nepotřebuje ani tak sluch, jako srdce“.
                                                                                     Jiří Hoskovec 

Vzpomínka na příměstský tábor 2017
Letošní, již VII. ročník příměstského tábora při ZŠ Poříčany, s  tématem „S Tebou mě baví svět“, se opět nesl ve znamení 

zábavy, dobrodružství, napětí a zážitků. 
S  dětmi jsme navštívili zábavní park v  Chlumci nad 
Cidlinou.  Kromě turistických stezek a atrakcí v parku, 
jsme se také prošli  Hmyzákovem, Dinopralesem,
Zvířátkovem a Bosovem, kde jsme po různém 
povrchu chodili bosi.
I v rukodělných táborových činnostech, se dětem 
velice dařilo, vyrobily si a odnesly domů spoustu 
maličkostí, např. lapače snů, strašidýlka z  míčků, 
dekorace z  přírodnin a keramiky, trička a mnoho 
dalšího. Jako každý rok jsme vytvořili společnou 
táborovou knihu se vzpomínkami a fotografiemi z  
tábora. 
Snad se nám začátek prázdnin vydařil a děti si odnesly 
hezké vzpomínky a příjemné zážitky z  tábora. Eva Petříková
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Dvě olympijské medaile v Poříčanech
Ve dnech 24.6. až 28.6. se v  Brně 
konaly v pořadí již VIII. Letní 
olympijské hry dětí a mládeže, 
které se pořádají každé dva roky. 
Olympiáda je připravovaná 
českým olympijským výborem    
a pořádaná  vždy jedním z  krajů 
České Republiky. Každý kraj   

může nominovat do každé sportovní disciplíny  pouze nejlepší 
sportovce,  vždy jednoho žáka a jednu žákyni, u týmových 
sportů jedno dívčí a  jedno chlapecké  družstvo. 
Letos se jednalo se o skutečně velkou akci a sportovní svátek. 
Olympiády se zúčastnilo 3 623 sportovců z  celé ČR ve věku od 10‐ti 
do 17‐ti let, a ti se utkali ve 22 sportech a 91 disciplínách. 
Vysokoškolské koleje VUT v  Brně se proměnily v  olympijskou 
vesnici a každý den se zápolilo na 33 sportovištích a halách po 
celém Brně. 
Olympiády se za Středočeský kraj ve sportovním karate zúčastnilo 
8  nejlepších středočeských karatistů, dva z nich za oddíl  Shotokan 
karate Do TJ Sadská a oba dva byli shodou 
okolností z  Poříčan.  Na této olympiádě 
byly soutěže v  karate vypsány jen pro 
kategorie mladších žáků a žákyň ve věku 
10‐11 let a starších žáků a žákyň ve věku 
12‐13 let.  Z  Poříčan v  mladších žácích 
soutěžil Luděk Melich (dvojnásobný 
medail ista z  mistrovství  ČR  a 
mnohonásobný medailista  z  řady českých 
a mezinárodních turnajů), ve starších 
žákyních reprezentovala Natálie Krátká 
(úřadující mistryně Moravy a Slezska a 
r o v n ě ž  ú s p ě š n á  m n o h o n á s o b n á  
medailistka z  mnoha soutěží). Soutěžilo se v  disciplínách KATA 
(stínový boj) a KUMITE (reálný polokontaktní zápas dvou soupeřů) 
Karate bylo na programu v  pondělí 26.6. a v  úterý 27.6.  Luděk 
Melich nastoupil do závodů v  kategorii KATA jednotlivců a KATA 
Team.  Hned při zveřejnění rozpisu pavouků v  individuální 
disciplíně bylo jasné, že to nebude mít jednoduché, jeho část 
pavouka byla nabitá těmi nejlepšími. V  prvním kole měl  volný los 
a v  druhém kole si poradil se soupeřem z  Liberce, ve třetím kole 
nastoupil proti G. Pattersonovi mistru ČR z  roku 2015, kterého, po 
úžasném výkonu, porazil teprve podruhé v  životě.  V  semifinále 
Luděk narazil na  Brněnského karatistu, kata předvedl snad bez 
jediné chyby, ale na domácího závodníka to nestačilo,  prohrál 
nejtěsnějším možným rozdílem 2:3. Tato  prohra znamenala, že 
bude v  repasáži bojovat o třetí místo. Jeho soupeřem byl 
reprezentant Moravskoslezkého kraje.  Oba dva proti sobě nasadili 
náročnou mistrovskou katu Gojushiho sho a oba ji předvedli na 
výbornou. Tito dva závodníci  se spolu na závodech nikdy 
nepotkali, rozhodnutí rozhodčích se nedalo předvídat. Luděk však 
zvítězil 4:1 a první  olympijská medaile byla doma!
Odpoledne byly na pořadu dne KATA Teamy. Na olympiádě jsou 
týmy netradičně tvořeny vždy jako mix, tedy dvě dívky a chlapec 
nebo dva chlapci a dívka. Protože v  kategorii mladších žáků nebyli 
mezi ostatními krajskými závodníky specializovaní závodníci na 
KATA, pouze  Luděk,  trenér rozhodl  o složení teamu až den 
dopředu před závodem. Znamenalo to, že jediný trénink, který náš 
tým absolvoval, byl večer na chodbě před kolejními ložnicemi.  
Naděje na úspěch jsme si tedy nedělali žádné. Ale  Luděk potvrdil 

své zkušenosti z  KATA teamů z  mistrovství ČR a svůj  team, jehož 
dalšími členy byli Eliška Mihalčatinová z  Neratovic a Miroslav 
Slovák z  Nymburka,  vedl od začátku nekompromisně až do finále. 
V  prvním kole porazili  výběr Ústeckého kraje a v  semifinále  
těsně porazili Liberecký kraj. Až ve finále podlehli teamu                  
z  Moravskoslezského kraje a skončili tak na nádherném druhém 
místě.  Stříbrná olympijská medaile! Takový úspěch nikdo nečekal. 
Tato disciplína byla největším překvapením Středočeských 
karatistů na celém turnaji. 
V  úterý byla na pořadu dne disciplína KUMITE, ve které Sadští 

karatisté tradičně dominují. Bohužel, tento den se Středočechům 
obecně nepovedl, získali jsme 6 pátých míst, ale žádnou medaili.  
(V karate se rozdělují vždy 4 medaile, z toho dvě bronzové,  4. 
místo tedy není)
Natálie Krátká nastoupila v  kategorii starší žákyně + 45 kg. Od 
začátku bojovala s obrovským nasazením.  První zápas vyhrála 1:0. 
Druhý zápas proti soupeřce z  KK Lichnice vyhrála 2:1.  Semifinále 
bohužel podlehla budoucí vítězce z  Ústeckého kraje 0:1.  Její 
výkon byl však také skvělý.   V  repasáži v  boji o třetí místo to bylo  

bohužel horší a  podlehla Muzikářové          
z  Liberce 5:0.  Nebylo to ale proto, že by 
byla soupeřka nějak výrazně lepší.  
Poslední  zápasy totiž vyšly pro Natálii tak 
nevýhodně, že všechny tři měla  téměř za 
sebou. Proti odpočaté závodnici pak únava 
zahrála svoje. Navíc zápas byl velmi tvrdý    
a na obou stranách došlo k  hodně drsným 
kontaktům na hlavu, až jsme se divili, že se 
to obešlo bez krve.  Páté místo tak bylo 
opravdu zasloužené, i když to byla jen 
„bramborová medaile“. Natálie Krátká 
nastoupila ještě v  kategorii  kumite team. 

Ani zde však nepřálo Středočechům štěstí a obsadili také páté 
místo.
Luděk Melich v  kategorii kumite mladší žáci ‐ 40 kg skončil také na 
pátém místě, což byl při účasti 18 závodníků v  kategorii, slušný 
výsledek. První kolo prošel volným losem, ve druhém kole narazil 
na závodníka z  Libereckého kraje, zvítězil 4:0. Ve třetím kole se 
utkal s  budoucím vítězem Bednářem z  Budějovic a tomu bohužel 
podlehl 2:0. Ještě proto mohl bojovat o třetí místo. V  repasáži se 
snažil být aktivnější. Díky tomu vyhrál první zápas nad soupeřem    
z  Plzeňského kraje 5:0 na praporky. V  boji o třetí místo narazil na 
závodníka z  Hodonína, který byl celou dobu zápasu na místě, 
zakrytý a volil vyčkávací taktiku. I přes úpornou snahu, se Luďkovi 
nepodařilo  soupeři kryt rozbít a udělat nějaký bod. Na praporky 
pak rozhodčí dali přednost domácímu a Luděk tak skončil také 
pátý.
Dvě olympijské medaile a tři pátá místa jsou tedy krásné výsledky 
sportovního zápolení dvou poříčanských karatistů na letních 
olympijských hrách české mládeže.
Středočeský kraj  získal na  VIII. LODM nakonec 3 místo.

Dne 16. 10. 2017 se v  sále zastupitelstva Středočeského kraje        

v  Praze konalo setkání všech medailistů  z  Her VIII. letní 

olympiády. Ing. Jan Skopeček, radní pro oblast vzdělávání a sportu 

zde poděkoval všem mladým sportovcům, kteří kraj úspěšně 

reprezentovali a každý z nich za svůj úspěch obdržel drobnou 

odměnu. Bylo velmi příjemné, že i naše obec měla mezi nejlepšími  

sportovci z  celého kraje jednoho svého zástupce. 

Shotokan Karate Do Tj Sadská
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Pouťový jarmark 2017

10. září poříčanská náves opět ožila pouťovým jarmarkem. Počasí nevypadalo vůbec příznivě, dopoledne propršelo     
a teprve po obědě se trochu vyčasilo. A tak jsme se pustili do příprav, i když jsme měli velké obavy, abyste vůbec přišli. 
Naštěstí počasí nezklamalo – celé odpoledne vydrželo (skoro) nepršet. A účast byla nad očekávání hojná. Jarmareční 
atmosféru jako za starých časů dotvářela kapela Péro za kloboukem, čepovalo se kounické pivo a nechyběla ani 
koláčová soutěž, kde se letos utkalo šest soutěžících. Vítězkou se stala, a putovní pohár převzala, paní Jana Marešová   
z  Poříčan, druhou a třetí příčku obsadily paní Jana Dvořáková z  Poříčan a její jmenovkyně z  Klučova.

OŘECHOVÝ KOLÁČ od paní Jany 
Marešové

Těsto:
42 dkg hladké mouky
15 dkg cukru krupice
15 dkg másla (Hera)
2 vajíčka
2 lžíce medu
1 lžička sody smíchané se 2 lžícemi mléka

Na vále zaděláme těsto a rozdělíme na dvě 
části. Z  obou částí vyválíme plát. Na jeden 
plát připravíme ořechy:
25 dkg ořechů na menší kousky
8 dkg cukru krupice
12 dkg másla
3 lžičky medu
Vše usmažíme dozlatova, ještě horké 
rozetřeme na těsto a obě placky najednou 
dáme péci na 15-20 minut do horkovzdušné 
trouby.
Krém:
0,5 l mléka
2 vanilkové pudinky
1/8 másla
cukr dle chuti
Na vychladlou placku (tu bez ořechů) 
namažeme krém, přiklopíme plátem s  ořechy 
a dáme  na 24 hodin vychladnout do lednice.

OPILÝ IZIDOR od paní Jany Dvořákové 
z  Poříčan

4 žloutky, 20 dkg cukru, šťávu z  1 citrónu    
a trochu citrónové kůry umícháme do pěny. 
Přidáme 20 dkg hladké mouky a sníh ze        
4 bílků.

Vymažeme plech a pečeme cca 15 minut. 
Vychladlý plát namažeme rybízovým nebo 
meruňkovým džemem.
Připravíme si 15 dkg vlašských mletých 
ořechů, 5 dkg cukru, 5 dkg rozdrcených 
piškotů, vanilkový cukr, 2 dcl rumu – touto 
směsí potřeme upečený koláč s džemem.
Potom utřeme 25 dkg másla, 10 dkg cukru,   
4 lžíce kakaa. Touto směsí potřeme těsto jako 
další vrstvu. Můžeme dozdobit čokoládovou 
polevou nebo posypat oříšky.

MEDOVÝ PERNÍK od paní Jany Dvořákové z Klučova

20 dkg polohrubé mouky
10 dkg vlašských ořechů
1 sáček kandovaných brusinek 
   nebo švestek
3 lžíce marmelády
3 lžíce medu
¼ litru bezinkového likéru
1 zakysaná smetana (malá)
1 kypřící prášek do perníku
4 vejce – bílky na sníh
1 vanilkový cukr
Koření do těsta:
2 lžičky skořice
1 lžička kardamomu
1 lžička nového koření
1 lžička zázvoru
2 lžičky hřebíčku

Vše promícháme a nalijeme do 
vymaštěné a vysypané formy 
nebo na plech. Pečeme 40 
minut při teplotě 170-180°C.
Poleva – na horký koláč 
natřeme rozehřátý med 
smíchaný se šťávou z  1 citronu 
(cca 1 hrnek medu se šťávou).
Čokoláda – 30 dkg másla 
Haná, 30 dkg čokolády na 
vaření, 1 vanilkový cukr. 
Rozmícháme ve vodní lázni     
a koláč polijeme.
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foto Václav Šolta
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Koutek pro nejmenší .  .   .    .     .       .

Aleš Kadeřábek

najděte 12 rozdílů

Vás zve na akci

 SVATOMARTINSKÝ PRŮVOD 
SE SVĚTÝLKY

 Kdy: 19.11. od 16 hodin

výroba lucerničky a průvod se světýlky po obci

Máte-li doma malou skleničku od marmelády, 
dětské výživy..., přineste ji prosím s sebou. 

Těšíme se na Vás!

 Sokolovna Poříčany (po schodech do 1. patra).Kde:
Kounická 272, Poříčany

 tel. 737 14 80 85, Kontakt a informace: semberka@post.cz
mcsemberka.webnode.cz, www.facebook.com/MCSemberka

Máte zájem o návštěvu
MIKULÁŠE s ČERTY a ANDĚLEM?

Pokud ano, my Vás 
5. prosince rádi navštívíme.

Objednávky volejte 
každý den po 17. hod.

na telefonní číslo 
737 043 383

Jelen nosí na hlavě
Drobné fialovomodré lesní plody
Strom, na kterém rostou žaludy
Náš jedovatý had
Chytrá kmotra v rezavém kabátku
Jedovatá houba 
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